
Høringssvar fra Fritidsrådet 
 
 
Hermed fremsendelse af høringssvar fra Fritidsrådet: 
 
 
 
På vegne af Fritidsrådet skal jeg hermed komme med vores høringssvar angående forslag 13 "Selvejende 
idrætshaller og svømmehaller". 
Man bør være opmærksom på, at såfremt taksten sættes ned, vil det betyde ekstra omkostninger for 
hallerne. Og med hallernes økonomi in mente, vil det med stor sikkerhed betyde øget udgifter for 
brugerne.  
Såfremt kommunens borgere bliver ramt af en prisstigning for brug af haller kan det betyde et fravalg for 
nogle borgere. Det vil medføre mindre motion/bevægelse samt mindre fællesskab. I sidste ende kan det 
nemt ende med et øget udgift for kommunen, blot for at spare et lille beløb nu og her.  
I øvrigt er vi nødt til at gøre opmærksom på, at vi i forbindelse med nogle lokaletilskud er underlagt 
statslige satser. Disse fremskrives hvert år hvilket selvsagt betyder, at vores udgifter stiger hvert år. Vores 
budget på området bør naturligvis fremskrives efter samme takster, ellers ser vi en hurtig udhuling af 
budgettet. 
 
Med venlig hilsen 
Daniel Andersen 
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